
P R O T O K Ó Ł  nr II/14 

z II sesji Rady Powiatu Cieszyńskiego V kadencji  

w dniu  16 grudnia 2014 r. 

Miejsce obrad: sala sesyjna Starostwa Powiatowego w Cieszynie       

Obrady prowadził: 

Przewodniczący  Rady Andrzej Bacza  

 

ROZPOCZĘCIE OBRAD 

W dniu 16 grudnia 2014r. o godzinie 13.00 Przewodniczący Rady Powiatu obrady II sesji 

Rady Powiatu Cieszyńskiego, przywitał radnych oraz gości.  

Przewodniczący Rady, w imieniu nieobecnego Przewodniczącego Powiatowej Komisji 

Wyborczej, wręczył Pani Danucie Rabin zaświadczenie o wyborze. Następnie poprosił radną 

o złożenie ślubowania.  

Radna Danuta Rabin złożyła ślubowanie. 

Przewodniczący Rady stwierdził prawomocność obrad. W sesji uczestniczyło 29 radnych. 

PORZĄDEK OBRAD  

 

Przewodniczący Rady oświadczył, że w związku z mogącą zaistnieć kolizją personalną  

związaną z wyborem Wiceprzewodniczących Rady, proponuje realizację tego punktu obrad 

po wyborze Zarządu. 

Wniosek przyjęto przy 20 głosach za. 

Następnie Przewodniczący poinformował, że Starosta złożył wniosek o wprowadzenie do 

porządku obrad podjęcia uchwał w sprawie: 

- zmian budżetu powiatu, 

- zmiany wieloletniej prognozy finansowej, 

- ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2014. 

Przyjęcie powyższych uchwał na dzisiejszej sesji pozwoliłoby nie zwoływać kolejnej sesji w  

grudniu. 

Wniosek przyjęto jednogłośnie. 

 

Przyjęto następujący porządek obrad: 

 

1. Otwarcie II sesji Rady Powiatu Cieszyńskiego, przywitanie radnych i gości, 

stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad 

3. Wystąpienia gości 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wicestarosty  Powiatu Cieszyńskiego 

5. Podjęcie uchwały w spawie wyboru członków Zarządu Powiatu Cieszyńskiego 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady Powiatu 

Cieszyńskiego 

7. Podjęcie uchwały w spawie określenia wynagrodzenia Starosty Cieszyńskiego 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu Cieszyńskiego 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego komisji Rady Powiatu 

Cieszyńskiego 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin aptek ogólnodostępnych na 

terenie powiatu cieszyńskiego w 2015 roku 

11. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Rodzinnemu Domowi Dziecka w 

Zamarskach 

12. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Powiatowemu Domowi Pomocy 

Społecznej „Pogodna Jesień” w Cieszynie 

13. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Powiatowemu Domowi Pomocy 

Społecznej „Feniks” w Skoczowie 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru podmiotu uprawnionego do badania 

sprawozdania finansowego Powiatu Cieszyńskiego za rok 2014 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu powiatu 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

17. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z 

upływem roku budżetowego 2014. 

18. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za rok 2014 

19. Informacja Przewodniczącego Rady o działalności między sesjami 

20. Sprawozdanie Zarządu z wykonania uchwał i działalności między sesjami 

21. Interpelacje 

22. Zapytania 

23. Wnioski 

24. Oświadczenia 

25. Informacje i komunikaty 

26. Zamknięcie II sesji Rady Powiatu Cieszyńskiego 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że otrzymał zgłoszenia trzech klubów radnych: 

Platformy Obywatelskiej, Cieszyńskiego Ruchu Samorządowego oraz Prawa i 

Sprawiedliwości.  

 

Ad.3. 

W tym punkcie nie zabrano głosu.  

Ad.4. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Starosty J. Króla o zgłoszenie kandydata na 

Wicestarostę. 

Starosta zgłosił kandydaturę Pani Marii Cieślar, osoby spoza Rady Powiatu. Następnie 

przybliżył sylwetkę kandydatki.  

Przewodniczący Rady zapytał kandydatkę, czy wyraża zgodę. 

Kandydatka wyraziła zgodę. 

Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatur do komisji skrutacyjnej. 

Radny T. Mendrek zgłosił kandydaturę radnego F. Sikory. 

Radny J. Dziedzic zgłosił kandydaturę radnego J. Juroszka. 

Radna D. Wasilewska zgłosiła kandydaturę radnego J. Bodaka. 
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Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę. 

Skład komisji skrutacyjnej przyjęto jednogłośnie.  

Komisja skrutacyjna ze swojego składu wyłoniła przewodniczącego  - F. Sikorę. 

Następnie Przewodniczący ogłosił 5 minut przerwy na przygotowanie kart do głosowania. 

Po przerwie Komisja skrutacyjna przeprowadziła tajne wybory Wicestarosty. 

Po zakończeniu głosowania radny F. Sikora odczytał protokół komisji skrutacyjnej. 

Kandydatka p. Maria Cieślar otrzymała 17 głosów za, 9 przeciw i 2 wstrzymujące się, co 

stanowi wystarczającą liczbę do wyboru. Oddano 1 głos nieważny. 

Nowo wybrana Pani Wicestarosta podziękowała za wybór i obiecała, że z całym sercem odda 

się pracy na tym stanowisku. 

Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały nr II/3/14 stwierdzającej wybór Wicestarosty. 

Ad.5. 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Starosty z prośbą o przedstawienie kandydatów na 

członków Zarządu.  

Starosta zgłosił kandydatury: Lilli Salachny – Brzozy, Janusz Dziedzica i Tadeusza Mendrka. 

Następnie przybliżył sylwetki kandydatów. 

Kandydaci wyrazili zgodę. 

Przewodniczący Rady zaproponował, aby komisja skrutacyjna pracowała  

w dotychczasowym składzie. 

Skład komisji skrutacyjnej przyjęto jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady ogłosił 5 minut przerwy na przygotowanie kart do głosowania. 

Po przerwie komisja skrutacyjna przeprowadziła tajne wybory członków Zarządu.  

Po zakończeniu głosowania radny F. Sikora odczytał wyniki głosowania. 

Radna Lilla Salachna – Brzoza otrzymała 17 głosów za, 11 przeciw i 1 wstrzymujący 

Radny Janusz Dziedzic otrzymał 17 głosów za, 10 przeciw i 2 wstrzymujące.  

Radny Tadeusz Mendrek otrzymał 18 głosów za, 10 przeciw i 1 wstrzymujący. 

Wszystkie osoby otrzymały wystarczającą liczbę głosów do wyboru. 

Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały nr II/4/14 stwierdzającej wybór członków 

Zarządu. 

Następnie Przewodniczący Rady i Starosta wręczyli kwiaty ustępującym członkom Zarządu.  

Ad.6. 

Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatur na Wiceprzewodniczących Rady. 

Członek Zarządu J. Dziedzic zaproponował kandydaturę radnego L. Kuboszka. 

Kandydat wyraził zgodę. 

Przewodniczący Klubu PO radny J. Nogowczyk zgłosił wniosek o przerwę. 

Przewodniczący Rady zarządził 5 minut przerwy.  

Po przerwie radny W. Brachaczek w imieniu klubów radnych PO i CRS zgłosił kandydaturę 

radnego J. Nogowczyka. 

Kandydat wyraził zgodę. 

Przewodniczący Rady zaproponował, aby komisja skrutacyjna pracowała  

w dotychczasowym składzie. 

Skład komisji skrutacyjnej przyjęto jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady ogłosił 5 minut przerwy na przygotowanie kart do głosowania. 

Po przerwie komisja skrutacyjna przeprowadziła tajne wybory Wiceprzewodniczących Rady.  

W trakcie liczenia głosów radny S. Kubicius zapytał, co było powodem zmiany kart do 
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głosowania, ponieważ karty przy wyborze Zarządu były inne.  

Przewodniczący Rady odpowiedział, że wzory kart do głosowania były konsultowane z radcą 

prawnym.  

Przewodniczący komisji skrutacyjnej F. Sikora wyjaśnił, że wzory kart do głosowania w 

przypadku Wiceprzewodniczących Rady są takie same, jak w przypadku Przewodniczącego 

Rady i Starosty. 

Po zakończeniu głosowania radny F. Sikora odczytał wyniki głosowania. 

Radny Ludwik Kuboszek otrzymał 20 głosów za, co było liczbą wystarczająca do wyboru.  

Radny Jerzy Nogowczyk otrzymał 23 głosy za, co było liczbą wystarczającą do wyboru.  

Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały nr II/5/14 stwierdzającej wybór 

Wiceprzewodniczących Rady.  

Ad.7. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

Radny S. Kubicius zauważył, że w uzasadnieniu do uchwały brak odniesienia do kwoty 

bazowej, której siedmiokrotność stanowi górną granicę wysokości wynagrodzenia Starosty. 

Radca prawny T. Szkaradnik odpowiedział, że  kwota bazowa na rok 2015 nie jest jeszcze 

znana. Proponowane wynagrodzenie nie przekracza granicy obecnie obowiązującej. 

Przewodniczący Rady oświadczył, że w sytuacji, gdyby kwota bazowa uległa obniżeniu 

uchwała zostanie skorygowana. 

Przewodniczący Rady zakończył dyskusję i poddał uchwałę pod głosowanie.  

Uchwałę nr II/6/14 przyjęto przy 26 głosach za i 2 wstrzymujących się. 

Ad.8. 

Przewodniczący Rady ogłosił pół godziny przerwy w celu uzgodnienia składów komisji. 

Po przerwie zapytał, czy do zaproponowanych składów komisji są uwagi. 

Wobec braku uwag poddał uchwałę pod głosowanie. 

Uchwałę nr II/7/14 podjęto jednogłośnie. 

Ad.9. 

Przewodniczący zapytał, czy do zaproponowanych składów komisji są uwagi. 

Wobec braku uwag poddał uchwałę pod głosowanie. 

Uchwałę nr II/8/14 podjęto jednogłośnie. 

Ad.10. 

Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są uwagi. 

Wobec braku uwag poddał uchwałę pod głosowanie. 

Uchwałę nr II/9/14 podjęto przy 28 głosach za i 1 wstrzymującym się. 

Ad.11. 

Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są uwagi. 

Wobec braku uwag poddał uchwałę pod głosowanie. 

Uchwałę nr II/10/14 podjęto jednogłośnie. 

Ad.12. 

Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są uwagi. 

Wobec braku uwag poddał uchwałę pod głosowanie. 

Uchwałę nr II/11/14 podjęto jednogłośnie. 

Ad.13. 

Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są uwagi. 

Wobec braku uwag poddał uchwałę pod głosowanie. 
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Uchwałę nr II/12/14 podjęto jednogłośnie. 

Ad.14. 

Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są uwagi. 

Wobec braku uwag poddał uchwałę pod głosowanie. 

Uchwałę nr II/13/14 podjęto przy 28 głosach za i 1 przeciw. 

Ad.15. 

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

W dyskusji nie zabrano głosu. 

Uchwałę nr II/14/14 podjęto przy 28 głosach za i 1 wstrzymującym się. 

Ad.16. 

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

W dyskusji nie zabrano głosu. 

Uchwałę nr II/15/14 podjęto przy 27 głosach za i 2 wstrzymujących się. 

Ad.17. 

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Członek Zarządu T. Mendrek poprosił o wyjaśnienie zapisu pkt 2 uzasadnienia do uchwały.  

Radny zapytał, czy z tytułu niewłaściwie wykonanej umowy naliczono kary. 

Skarbnik wyjaśnił, ze sprawa rozliczenia i ewentualnego naliczenia kar zostanie załatwiona w 

przyszłym roku, na razie ten wydatek należy przenieść na rok 2015. 

Uchwałę nr II/16/14 podjęto przy 27 głosach za i 2 wstrzymujących się. 

Ad.18. 

Rada przyjęła do wiadomości sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i 

Porządku za rok 2014. 

Ad.19. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie między sesjami prowadził spotkania 

związane głównie z ukonstytuowaniem Zarządu i komisji Rady. 

Ad.20. 

W tym punkcie nie zabrano głosu. 

Ad.21. 

Radny L. Kuboszek poinformował, że końcem października złożył interpelację dotyczącą 

poprawy bezpieczeństwa na ul. Wiślańskiej w Cieszynie. W tej sprawie radny otrzymał dwie 

sprzeczne ze sobą odpowiedzi. 

Dyrektor PZDP p. M. Kowalska  poinformowała, że sprawa jest kwestą porozumienia PZDP i 

MZD w Cieszynie. Dodała, że deklaruje ze swojej strony inicjatywę poprowadzenia rozmów i 

poprawy sytuacji w ramach posiadanych środków finansowych. 

Ad.22. 

Radny W. Brachaczek złożył zapytanie w sprawie procedur prowadzenia sesji. 

Ad.23. 

W tym punkcie nie zabrano głosu. 

Ad.24. 

W tym punkcie nie zabrano głosu. 

Ad.25. 
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Przewodniczący Rady poinformował o konieczności  zwołania komisji do 9  stycznia celem 

zaopiniowania projektu budżetu. Przewodniczący poprosił także o przygotowanie planów 

pracy komisji na rok 2015. 

 

Na zakończenie Przewodniczący Rady i Starosta złożyli wszystkim obecnym życzenia 

świąteczne i noworoczne. 

 

 

ZAKOŃCZENIE OBRAD 

O godzinie 16.30 Przewodniczący Rady zamknął obrady II sesji Rady Powiatu 

Cieszyńskiego. 

 

 

 

Protokołowała:  

E. Jesionek 


